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Møtereferat 

Styremøte 12.08 og 25.08.2021 
Til stede: Synøve, Lars Erik, Sofie, Lene (referent) Alle via Messenger 

Under punkt 2/21 deltok også Avlsrådet ved Marianne og Lisbeth 

 

Delvis fravær: Gunhild og Monika var med på siste 30 minutter av møtet den 12.08, men kunne ikke møte 25.08 

Godkjent av alle styremedlemmer 27.08.2021 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 
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Utstilling 2022 
  

 

Komiteer: 

JBU 

 

Aktivitetskomiteén: 

 

 

 

 

 

 

 

 

Avlsrådet:  

 

 

 

 

 

Offisiell utstilling ved Torpomoen, satt 

til helgen 10.- 12.06.2022 

Diana Striegel fra Nederland har takket 

ja til å være dommer.  

 

Intet nytt 

 

Turtreff; Det arrangeres Turtreff i Ås 

28.08, Sørumsand 26.09 og Svartskog 

16.10. Styret oppfordrer til å møte 

rasevenner og skape et hyggelig miljø.  

Ringtrening; Det er også arrangert 

ringtrening på Svartskog 18.08 i regi av 

Britt og Kenneth. Dette settes det stor 

pris på, og det er ønsker om at dette blir 

gjennomført flere steder.  Slik at de som 

har lyst til å prøve seg, eller er nye i 

ringen, får mulighet til å prøve seg.  

 
Avlsrådet har fått en henvendelse fra 
en oppdretter, med spørsmål om å 
kunne få dispensasjon fra 
retningslinjene for avl. 
 
Avlsrådet har tatt skriftlig kontakt 
med styret, da det er spørsmål om 
endring av retningslinjene for avl. 

 
Styret 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 



 

Side 2 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 
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Ny/eksisterende medlemmer 

(Rekruttering mm) 

 

Økonomi 

 
 

Årsmøtet 

 

 

 

 
 
Vedtak 
Styret har kommet til at 
Retningslinjer for avl eventuelt da må 
endres. 
 
 
Retningslinjene fra AR 

Vi gikk igjennom retningslinjene for 

avl, som vi har fått fra avlsrådet. 

Forslagene til endringer går tilbake til 

avlsrådet og oppdrettergruppen for 

gjennomlesning, før det vedtas av 

styret. 

Vi ønsker konstruktive tilbakemeldinger 

dersom medlemmene ser behov for 

endringer til det beste for rasen.  

Styret og avlsrådet samarbeider og gjør 

vurderinger som er i henhold til 

retningslinjene. Om disse ikke er 

hensiktsmessige, må det igjen tas opp til 

vurdering om de må endres igjen.  

 

Intet nytt 

 

Intet nytt. 

 
 

Ekstraordinært Årsmøtet ble 
gjennomført 01.08.2021 med et ønske 
om at det jobbes videre med 
mentalitetsundersøkelsen. Denne blir 
sendt ut i disse dager.  

 

 

 

Styret/AR 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alle  

 

 

 

 

 

 

 



 

Side 3 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 
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Hjemmeside 

Facebook 

Instagram 

Stabijposten  

 

Eventuelt sak 1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Eventuelt sak 2 

 

 

 

 

 

 

Vi oppfordrer alle medlemmer til mer 

aktivitet, for å fronte rasen. Send gjerne 

inn bilder og historier, og vis hva slags 

aktivitet din hund gjør. Vi har en allsidig 

rase.  

Styremedlemmene oppfordres til å 

være aktive for å få i gang litt aktivitet. 

 
Henvendelse 1: 
Styret har fått spørsmål 11.08.2021, 
om utenlandske utstillere skal få 
refusjon av påmeldingsavgiften ved 
spesialutstillingen 20.11.2021, 
dersom det ikke lar seg gjøre å 
komme på utstillingen, på grunn av 
koronaregler. Hun har vært i kontakt 
med Norsk Belgisk Fårehund klubb 
som refunderer.  
 
Vedtak 
Vi er enstemmige på at det er mulig å 
få refundert 75% av beløpet, da 
resterende er NKK sine inntekter. Det 
må da være dokumentert at det er 
stengte grenser pga korona som er 
årsaken til at de ikke kan komme.  

Om det er koronaregler lokalt som 
tilsier at vi må avlyse, er det uansett 
andre regler som gjelder. 

 

Henvendelse 2:  
Vi har fått en mail fra et medlem, i 
forbindelse med en kombinasjon som 
det stilles spørsmål ved.  
 
Vedtak: 
Styret omgjør ikke vurderinger som 
AR har gjort, og kan heller ikke få 
tilbakevirkende kraft. Vi stoler på at 
AR har gjort en grundig vurdering.   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Side 4 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 

Eventuelt sak 3 Tilbakemeldinger: 

Vi finner det riktig at medlemmer med 

god kunnskap og problemstillinger vi 

ikke har vært bort i før, henvender seg 

til oss, slik at vi får bedre kompetanse.   

Vi ønsker konstruktive tilbakemeldinger 

dersom medlemmene ser behov for 

endringer til det beste for rasen.  

Styret og avlsrådet samarbeider og gjør 

vurderinger som er i henhold til 

retningslinjene. Om disse ikke er 

hensiktsmessige, må det igjen tas opp til 

vurdering om de må endres igjen.  

Respekt:  

Vi forventer videre at det brukes en 

respektfull tone i korrespondansen vi 

har med hverandre, på alle plattformer 

vi kommuniserer.  

Vi minner om at vervene vi har påtatt 

oss er frivillige, og at vi alle ønsker det 

beste for rasen. 

 

Klubben skal være for alle medlemmer, 

og vi ønsker et godt miljø der vi 

respekterer hverandre. 

 

 

Alle 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

Alle 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

 


